The Nursery Business Meets in Kielce

THE POLISH FAIR KIDS' TIME WILL BE HELD IN KIELCE IN TENTH TIME ON FEBRUARY 20 TO 22, 2019. IT WILL BE THE ANNIVERSARY FOR THE FAIR.



КЕЛЬЦЕ В ДЕСЯТЫЙ.

Last year the exhibition was held from February 21 to 23 and brought together 512 companies from 22 countries. 19,000 square meters was the total exhibition area taking up all the seven halls of the Kielce exhibition and congress centre and the additional H Expo Hall which was put up especially for the occasion. 7,515 visitors became familiar with what producers and distributors offered: toys, prams and strollers, car seats, furniture, textiles and baby products.

For the third time the Kids' time programme included an event dedicated to discuss the

Polish market opportunities available for foreign companies. In 2018, the Poland - Belarus - Russia Round Table session brought together delegations from Russia and Belarus and entrepreneurs from Poland; the session gave an insight into the Russian market, through speeches by Ekaterina Migol (GFK), Tatiana Butskaya (Parents' Choice) and Natalia Nawrocka (Academy of Maternity).

The KopiniKon company gathered a delegation from 20 companies, including from Kazakhstan.



Представители индустрии детских товаров встречаются в Кельце

В прошлом году выставка проходила с 21 по 23 февраля, она собрала 512 компаний из 22 стран. Выставка расположилась на площади 19 000 кв.м, заняв все семь залов выставочного и конгрессцентра в Кельце, а также дополнительный зал Н Expo Hall, который был оборудован специально по этому случаю. 7515 посетителей смогли познакомиться с предложениями производителей и дистрибьюторов детских товаров: с игрушками, разнообразными колясками, автомобильными креслами, мебелью, текстилем и другими товарами для детей.

В третий раз программа выставки Kid's Time включала в себя мероприятие, в ходе которого эксперты обсуждали возможности польского рынка, доступные для иностранных компаний. В 2018 году на заседании круглого стола Польша – Беларусь – Россия собрались делегации из России и Беларуси и предприниматели из Польши; сессия дала присутствующим представление о российском рынке, благодаря выступлениям Екатерины Миголь (GFK), Татьяны Буцкой («Выбор родителей») и Натальи Наврока («Академия материнства»). Компании «КопиниКон» удалось собрать делегацию из 20 компаний, в том числе, из Казахстана.



Kids'Time

The 10th International Fair of Toys and Products for Mother and Child

20-22.02.2019 Kielce, Poland



Traders at 3 days'



Exhibitors from Poland



expo space*

www.kidstime.pl

Targi Kielce SA, Kielce, Poland e-mail: kidstime@tarqikielce.pl tel. +4841 365 13 19

*2018's expo data

Strategic Partner:

Main Media Partner

Co-operation:





